
 
 

 

 
 

Dagordning styrelsemöte 6/2025 
 
 

Tid: 26 juni 2025 kl. 19.00 
Plats: Teams 

 
Närvarande: Mats Wicander, Solveig Marklund, Martina Berglund, Marie Ellinge, 
Palle Werdelin, Marie Boman, Maritha Nordström, Agge Pettersson, from punkt 

5D Jinny Balogh 
Frånvarande: Maria Blomkvist  

 
1.Mötet öppnas 
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet  

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 
Sekreterare: Maritha 

Justerare: Marie E 
 

3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll är utskickat 

 
5. Rapporter 
A. Ledningens rapport, MW, MN 

-Innan vi tar beslut om att anta offerten för ny dataplattform så vill styrelsen 
veta mer om företaget som lämnat offerten, Webhotellgruppen, och träffa dem i 

syfte att säkerställa kostnader och funktion.   
-Dispens för munkorg för DSG har inkommit. Beslutas att ge dispens för denna 
säsong och när säsongen är slut ska den som sökt dispensen återkomma med 

svar på följande frågor för att fastställa beslutet för kommande säsonger;  
1. Har du sett att munkorgen har kunnat fastna i bur/startgallret 

2. Har munkorgen vid något tillfälle gått sönder under lopp/harstopp? 

3. Upplever du att munkorgen är säker att använda och inte riskerar att 

hunden skadar sig? 

-Nationella dopingkommittén har haft möte, inget som direkt berör vår sport 
 

B. Tävlingsansvarig, MW, MBl 
-Rättning av tidigare beslut gällande ändring av banrekord för 550 boxen i Borås. 

När de tidigare banrekorden sattes var boxen i rätt öppningspunkt och ska 
således inte påverkas. Det innebär att banrekord som noterats på 550 i Borås i 

år inte gäller. 
-Det har varit en bra start av säsongen med många starter på tävlingarna hittills 
 



 
 

C. Bangruppen, PW 

-Kritik över Boråsbanans kvalitet har inkommit och 7HS har bett FS klargöra 
banans kvalitet och säkerhet. FS bedömning är att banan vid kontroll var i 

mycket bra kondition och säker för hundarna. 
 
D. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP, MBe  

-Jinny tar ett möte med Caroline och Jessica för att ta fram en arbetsfördelning 
dem emellan 

 
E. Registeransvarig tävling/resultat, MW 
-Vi behöver utbilda fler som kan klassa, göra ranking och programblad 

 
F. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MBe 

-Inloggningen funkar inte för Martina, Mats kollar med Johnny Meurling 
 
G. GDPR ansvarig, MN 

 
H. Utbildningsansvarig, ME 

 
I. Domaransvarig, MW 

 
J. Internationella relationer, MW 
 

K. Statistik, MW 
  

6. Styrelsens arbete 
 
6a. SM 2025 MBe, MBl 

-Allt flyter på som det ska, inbjudan är ute 
 

6b. Beslutsliggare 
 
7. Ekonomisk rapport  

-200 168 kronor på kontot, försäkring ska betalas i juli 
 

8. Skrivelser 

8.4.5/2025 Godkända munkorgar, J Balogh följs upp på möte i augusti 

Önskar att plastmunkorg av liknande modell som används för Basenji godkänns 

även för Whippet. 

250522  

Beslutas att munkorgen ska testas på träning (fram till SM) innan beslut i frågan 

tas, det är fritt för alla som vill testa att använda den. Jinny Balogh är mottagare 

av rapportering från tränare som testar och följande frågor ska besvaras. 

4. Har du sett att munkorgen har kunnat fastna i bur/startgallret 

5. Har munkorgen vid något tillfälle gått sönder under lopp/harstopp? 



 
 

6. Upplever du att munkorgen är säker att använda och inte riskerar att 

hunden skadar sig? 

 

En standard för hur munkorgar, för alla raser, ska sitta bör tas fram.  

 

9. Övriga frågor 
-Inga övriga frågor 

 
10. Kalendarium 
Sista torsdagen i varje månad, nästa möte blir 31 juli 19,00 

 
11. Mötets avslutande 

Mats tackade alla för deltagande och avslutade mötet 


